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3. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 14.5.2018  

 
 

Tomko: 

Parkovisko pod nadjazdom. Možno ste si všimli, sú tam už miesta, kde odpadáva omietka 

zospodu. Samozrejme, trebalo by kompetentných upozorniť na to, aby nedošlo k poškodeniu 

nejakého motorového vozidla. Niektoré miesta sú už označené páskou, kde nesmie sa 

parkovať, ale je tam dosť veľké poškodenie tejto omietky.  
 

PhDr.  Čižmár: 

Parkovisko pod nadjazdom, to upozornenie bolo zaslané okamžite, písomne boli upozornení 

aj telefonicky, práve na základe toho došlo k ohradeniu príslušného priestoru. Je to v štádiu 

riešenia, má to na starosti správca tej cestnej komunikácie a túto situáciu analyzovali a zrejme 

riešia.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


